
Tenis v občini vse bolj
množičen in kakovosten

Popularnost tenisa iz leta v leto narašča. Do ne-
davnega smo ugotavljali, da omejene kapacilete
igrišč onemogočajo rednejšo vadbo širšemu krogu
krajanov. Z veseljem ugntavljamo, da smo letos na
Viču pridobili novih šesl peščenih igrišč v športnem
parku Svoboda, tri v Murglah, dva pri TVD Parti/an
Trnovo — in enega, katerega gradnja se pravkar
končuje v TVD Partizan Vič.

Teniška sekcija z najdaljšim stažem v občini deluje
v okviru TVD Partizan Vič. Prizadcvni delavci sekci-
je želijo v prvi vrsti tenis čim bolj približati krajanom.
V ta namen so bili oziroma bodo organizirani številni
tečaji, tako za odrasle kot za najmlajše. Zlasti za
slednje bo v času šolskih počitnic organizirano več
10-dnevnih tečajev. Podrobne informacije bodo na
razpolago v društveni pisarni. Najbolj perspektivne
mlade igralce pa bomo vključili v tekmovalno selek-
cijo.

Najboljši tekmovalci sekcije so dosegli izredno lep
uspeh, saj so se po dveh letih tekmovanja uvrstili v I.
republiško člansko ligo. V močni konkurenci klubov
iz Maribora, Trbovelj, Novega mesta, Slovenskih
Konjic, Brežic, Rogaške Slatine in Kočevja so osvoji-

li prvo mesto brez poraza. Največji uspeh je bila
zmaga v Mariboru. Po pravilih TZ Slovenije je bilo
potrebno odigrati 4 igre posamcznikov in cno igro
dvojic. Podrobnejši rezultati so bili naslednji:
ŽTK Maribor - Vič 2 : 3
Slovenske Konjice - Vič 1 : 4
Trbovlje - Vič ' 1:4
Vič - Brežice ••"•."" 5 : 0
Rogaška Slatina - Vič • 0 : 5
Vič - Novo mesto - • 5 : 0
Vič - Kočevje 4 : 1

Za TVD Partizan Vič so nastopali:
Bergelj Aleš, Ivančič Tadcj, Pogačnik Aleš, Slap-

nik Bojan, Slapnik Boris, Zigon Kristjan in Žorž
Vlado. Vodja ekipe je bil Žigon Kristjan.

Naslednjo sezono čaka tekmovalce še močnejša
konkurenca, saj v I. republiški ligi nastopajo klubi z
dolgoletnimi tekmovalnimi izkušnjami in kvalitctni-
mi igralci. Tako bo glavni cilj tekmovalcev iz Viča
obstanek v družbi najboljših slovenskih teniških klu-
bov. Ob upoštevanju zagnanosti in srčnosti tekmo-
valcev pa lahko pričakujemo, da nas bodo Vičani
tudi v prihodnje prijelno presenetili.

BOJAN SLAPNIK


